



Diocesan Boys' School ("DBS") Primary Division

The School

With over 150 years of history, the Diocesan Boys' School is a renowned establishment in Hong Kong educating both primary and secondary school students. The School has been under the Direct Subsidy Scheme (DSS) since 2003. Its Christian principles, sprawling campus, exceptional teaching staff and broad alumni network together create a unique, vibrant and balanced learning environment for future leaders in Hong Kong and beyond.

The DBS Primary Division was established in 2004 and is located next to the Secondary Division campus. The core principles, culture and curriculum of the Primary Division are modelled against the Secondary Division. As a result, it inherits the School's strong heritage as it prepares students for a seamless transition to the Secondary Division.

For further details about the School, please visit the website at <https://www.dbspd.edu.hk>.

Headteacher

Job level	Senior
Work exp	>15 years
Education	Bachelor's degree
Industry	Education / Training
Job function	Education / Training > Management – Schools / University / Vocational Education / Training > Teacher – Primary / Secondary Education / Training > Others
Language	Chinese – Cantonese; Chinese – Mandarin; English
Location	Hong Kong

The Position

Reporting to the Headmaster and the School Committee, the Headteacher provides vision, leadership and direction for the School. He/she will have day-to-day management responsibilities across all facets of school operation which includes interfacing with students, teachers, parents, old-boys, the Education Bureau and other stakeholders.

The Candidate

The ideal candidate should possess the following attributes and characteristics:

- Seasoned educator with understanding of current practices in primary education in Hong Kong
- Team-builder/ player with proven track record in school administration and management
- Forward thinker who is focused on continuous improvement
- Excellent communicator who is fluent in English and Chinese, spoken Putonghua an advantage
- Strong understanding or belief in Christian values and principles

Applications

Interested parties should send their applications together with resumes to TT Ho of Korn Ferry (HK) Limited, 15/F, St George's Building, 2 Ice House Street, Central, Hong Kong or by email to DBSPD@kornferry.com on or before 22 October 2022. Please contact TT Ho at (852) 2971 2700 for inquiries. Applicants not invited for interview within 4 weeks after the closing date may assume their applications unsuccessful, and the personal data provided will be destroyed.



拔萃男書院附屬小學

學校簡介

拔萃男書院擁有超過 150 年的悠久歷史，是香港著名的教育機構，致力培養優秀的中、小學生。學校在 2003 年加入直接資助計劃，透過基督教理念、寬敞雅致的校園、卓越的教師團隊及廣闊的校友網絡，為香港及其他地區的未來領袖提供一個獨特、充滿活力和多元並重的學習環境。

拔萃男書院附屬小學於 2004 年成立，毗鄰中學部。附屬小學的教育理念、文化和課程均以中學部的教育哲學為藍本。因此，它繼承了學校的優良傳統，為學生升讀中學部做好全面妥善的準備。

有關學校的詳細資料，請瀏覽網頁 <https://www.dbspd.edu.hk>。

校長

職責

附屬小學校長隸屬於中學部校長及校董會，專責領導小學部，制定未來的發展方向和計劃。附屬小學校長管理校內一切事務，與學生、教師、家長、校友、教育局及其他持份者聯繫、協作和交流，確保學校的日常運作。

理想人選

理想的候選人應具備以下素質和特點：

- 教育經驗豐富，對香港的小學教育有深刻的認識。
- 擁有團隊精神，具備學校行政及管理經驗，業績優秀。
- 思維具前瞻性，勇於實踐，持續奮進。

- 善於表達、溝通，中、英雙語流利，擅長普通話更佳。
- 對基督教信仰、價值觀有深入的理解和體會。

申請方法

如欲申請職位，請於二零二二年十月二十二日或之前，將履歷和申請信郵寄以下地址：「TT Ho, Korn Ferry (HK) Limited, 15/F, St George's Building, 2 Ice House Street, Central, Hong Kong」或傳送至電子信箱：DBSPD@kornferry.com。查詢請致電：(852) 29712700，與 TT Ho 聯絡。如申請人在截止日期後四週內仍未獲邀出席面試，可視為申請不成功，所提供的個人資料將被銷毀。